

Referat af bestyrelsesmøde 26/5-2024.

Deltagende: Jan, Jeanett, Wenche, Hanne.

Referent: Hanne.

Der er forsøgt at kontakte Bjørn fra DKKF for Teams opkald, men der var ikke responderet.

Afbud Silas.

Fraværende Morten Møller, der har annonceret sin udmeldelse. Dermed træder suppleant Wenche ind som fast medlem af bestyrelsen. Bestyrelsen takker Morten for langt virke i klubben, som stor drivkraft. Jeanett koordinerer at Morten modtager en erkendtlighed.

Referat fra sidste møde godkendes og sættes på hjemmesiden.

Aktiviteter den kommende periode frem til næste bestyrelsesmøde:

Grillaften 31/5: Deltagelse fra nogle fra Polo, de organiserer madlavningen den dag. Desværre har de tre arrangører frafald, men der er købt kul og drikkevarer. Der er aktuelt ingen tilmeldte på e-log endnu. Der gøres opmærksom på det igen på facebook og e-mail til medlemmerne.

Brunch roning 1/6: Wenche deltager ved Brunch Roning Saxkøbing. Der mindes om det på samme måde.

Kajak games 2/6: Udgår grundet manglende tilmeldinger.

13/6 kl. 17: IPP2 certificering. Carsten Rohde gennemfører certificering kl 17 og to timer frem. Hvis der er behov for træning inden koordineres dette i Messenger gruppen "SR IPP2/IPP3 træning".

Hanne koordinerer betaling med Cartsten.

På Facebook er efterspurgt stemning for fælles dag med entringsøvelser. Der er ikke reageret. Så det gør vi ikke mere ved.

Facaderenovering:

Facaden er sprøjtet for Alger ved Jeanett. Øvrig renovering har vi ikke overblik over endnu. Under Silas fravær i dag snakker vi om det er mere lønsomt at bruge vejrbestandige plader frem for tre. Jeanett giver spørgsmålet videre til Silas.

Stillingtagen til klubkajakker:

Hanne ser på indkøb af elastik og dæksnore.

Lugerne i de 4 kajakker med glasfiberluger, forsøges tætnet med gummilister på kajakdelen. Ulempen ved at lukke dem helt med silikone ville være at man ikke ser indsvivning, samt opdage hvornår silikonen begynder at mørne/slippe.

Jan undersøger hjælp til glasfiber reparation af "Skallen" og "Hvalen".

Kontakt til nye roere:

Et enkelt forsøg på at få frigivet en roer blev ødelagt af for meget vind. Ellers har ingen ønsket at træne på at blive frigivet endnu.

Medlems kontaktoplysninger:

Der er ønsket at medlemmerne nemt kan kontakte hinanden. Hanne undersøger om e-log kan sættes op til at man kan slå hinandens profiler op. Her kan hver selv redigere sin profil og dermed styre hvilke oplysninger der er tilgængelige for andre.

PC i klubhuset dur ikke:

Jeanett tager PC med hjem og ser om den kan komme i gang. Der investeres ikke i ny PC-løsning, da der lige så nemt kan logges på fra Mobil tlf., som det må forventes at minimum 1 har med, når der tages ud på vandet.

EVT:

Polo kommer til at mangle redningsveste, da der er flere voksne roere nu og de ældste er opbrugte. I samarbejde med Polospillerne satses der i første omgang at der søges Fonde til dette, da meget af klubbens budget er bundet til det nye klubhus. DGI har en oversigt over mulige Fonde.

Cafe Nor har lejet jorden helt op til klubhuset, hvor der er lagt sand ud. De vil placere bænke og parasoller, hvorfor parkering her ikke længere er muligt. Ligeledes har de fået lovning på at kunne råde over parkeringspladserne overfor cafeen, hvorfor den blå trailer flyttes tilbage på ydersiden af plankeværket. Klubmedlemmer opfordres til at parkere ved Brugsen.

På hjemmesiden står stadigvæk at Tirsdag aften er åben for folk der vil prøve kajakroning. Dette skal ændres til henvendelse til formanden, hvis man er interesseret i at komme til at ro. Der er kommet en enkelt forespørgsel som Hanne tager kontakt med.

Næste møde dato: 16/6, kl. 9.30. Aftalt punkt på dagsordenen: Overblik over indbetalinger af klubkontingent.